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                                                                            Poznań dnia,   16.05.2019 

 

                                                         INTERPELACJA 

 

Dot: listu od rodziców dzieci uczęszczających do MDK nr 1 

 

 

                                                 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Uprzejmie proszę o wyjaśnienie zarzutów skierowanych przez rodziców dzieci 
uczęszczających na zajęcia do MDK nr 1,w stosunku do dyrekcji i kadry tej placówki. 

Intencją Radnych Miasta Poznania dot. utrzymania i wspierania  MDK-ów w strukturze 
oddzielnych jednostek , zabezpieczenie ich w środki na atrakcyjne i  potrzebne zajęcia dla 
dzieci i młodzieży było między innymi to, że placówki te pracowały wzorowo, wspomagały 
nasze dzieci i współpracowały z rodzicami. Ja osobiście byłam przeciwna pomysłowi łączenie 
Młodzieżowych Domów Kultury w jeden organ, właśnie z powodów wyżej wymienionych. 
Dlatego jestem bardzo zaniepokojona tym listem i proszę o wyczerpujące wyjaśnienie 
sprawy. 

 

 

 

                                                                           Z poważaniem 

                                                                          Lidia Dudziak 

 

 

 

W załączeniu : 

omawiany list 


